

FHS 扶康會「香港最佳老友」運動 · 賽馬會社會共融計劃
'Best Buddies Hong Kong' Movement · Jockey Club Social Inclusion Project

全港分社周年大會暨老友大使畢業典禮 2018

一年一度的全港分社周年大會於7月7日在 Club One 九龍半山會所順利舉行。在周年大會上，會方除頒發多個分社獎項及傑出老友獎項外，同時舉行了第三屆老友大使畢業典禮。當日還有各項精彩表演、互動遊戲及萬眾期待的大合唱環節，氣氛非常高漲！

Annual Gala & Buddy Ambassadors Graduation Ceremony

The annual gala was held on 7 July at Club One Kowloon Peak where the Buddy Ambassadors Graduation ceremony took place, and the Best Chapter Award and the Best Buddies Pairs Award were presented as well. Other programmes of the day included wonderful performances, interactive games and choral singing. The atmosphere was really wonderful!



「香港最佳老友」運動顧問小組主席胡君仲先生頒發最積極參與獎（分社）予香港賽馬會義工隊及扶康會毅誠工場分社。
Mr. Derek Wu, Chairman of the Advisory Panel for Best Buddies Hong Kong Movement presented "The Most Active Participation Award (Chapter)" to The Hong Kong Jockey Club Volunteer Team and FHS Ngai Shing Workshop Chapter.



社區老友志豪及柏堅拍攝擔任大會司儀，為他們的友誼留下珍貴回憶。
Community buddies Chi Ho and Pak Kin were joint emcees. This was a precious shared moment in their buddy friendship.



老友大使明健及思思畢業了！
Our Buddy Ambassadors have graduated!



本會服務使用者傑仔及音樂導師 Kelvin 合作演出，彈奏多首經典曲目。
Musical performance by Kit, our service user with Kelvin, our music instructor.



在互動遊戲「鬥長氣」中，老友們施展渾身解數。
Buddies enthusiastically enjoying the party games.

「國際最佳老友」領袖會議 2018

Best Buddies International Annual Leadership Conference 2018

「香港最佳老友」四名代表包括怡諾成人訓練中心社工謝達康、香港樹仁大學學生老友屠善蓉、香港教育大學學生老友歐芷芊及才俊學校老友大使劉思思，於2018年7月到美國參加了「國際最佳老友」領袖會議2018。代表團員在領袖會議中認識來自世界各地的最佳老友領袖及老友大使，交流推動最佳老友的心得。

Four representatives of “Best Buddies Hong Kong” Movement attended the “Best Buddies International Annual Leadership Conference 2018” in United States in July 2018. They were Mr. Tse Tat Hong, Social Worker of Fu Hong Society Yi Lok Adult Training Centre, Ms. Ruby To of the Hong Kong Shue Yan University Chapter, Ms. Natalie Au of The Education University of Hong Kong Chapter and Ms. Candy Lau, BBHK Ambassador of Choi Jun School.

During the Conference, FHS delegates met with Best Buddies leaders and participants from around the globe and exchanged views on promoting the Best Buddies movement.



代表們與「最佳老友」創辦人安東尼·甘迺迪·施來佛先生合照。
Delegates with Mr. Anthony Kennedy Shriver, the founder of the “Best Buddies” Movement.



代表團員在閉幕晚會中玩得不亦樂乎。
Our delegates had a good time at the closing party.



代表們一同參與友誼步行，認識世界各地的老友。
Our delegates in the Best Buddies Friendship Walk, met buddies from all over the world.



屠善蓉同學和外國參加者交換電話，以便日後保持聯絡，交流推動最佳老友的心得。
Ms. Ruby To getting acquainted with other buddies in the Best Buddies Movement.

新分社成立

Establishment of New Chapter

東華學院職業治療學系與東華三院群芳啟智學校分社於7月20日正式成立。分社未來會舉辦不同活動讓兩校同學建立平等友誼。

On 20 July, Tung Wah College Occupational Therapy Programme and TWGH's Kwan Fong Kai Chi School jointly established a new chapter of “Best Buddies Hong Kong”. The new chapter will organize activities to assist students of both schools develop buddy friendships!



本會服務總監卜福晨先生代表致送分社旗予東華學院學生事務經理黃詠謙先生及東華三院群芳啟智學校校長梁永鴻博士，象徵分社正式成立。

Mr. Pok Fook Sun, Service Director of the Society presented Chapter Flags to Mr. Wong Wing Him, Student Affairs Manager of Tung Wah College and Dr. Leung Wing Hung, Principal of TWGH's Kwan Fong Kai Chi School.

如有興趣以個人或團體名義加入扶康會「香港最佳老友」運動·賽馬會社會共融計劃，請致電 2360 2392 聯絡陳珮瓏姑娘或電郵至 bbhk@fuhong.org.

If you are interested to join FHS BEST BUDDIES HONG KONG Movement·Jockey Club Social Inclusion Project by individual or by group, please contact Ms. Fiona Chan at 2360 2392 or via email bbhk@fuhong.org.